
Hej,  
 
Det finns en basketplan nära Hässelbygårdsskolan som knappt används av någon för att den 
saknar: 
 
• ordentliga korgar (nät och fyrkantiga bakbrädor) 
• regelmässiga linjer 
• plan mark 
 
Skulle det inte vara värt att investera lite i en ordentlig basketplan när det ändå finns så 
mycket yta designerat för lek/sport där? 
 
Jag tror personligen att det skulle bidra till att många, speciellt barn och ungdomar, nyttjar 
planen mer! Därav bidrar en investering till ökad motion och fritidsaktivitet - det måste väl 
vara en värd investering?  
 
Danderyd, Täby och Solna är exempel på kommuner som på senare tid har fixat åtminstone 
en ordentlig basketplan i sin kommun. Min uppfattning är att dessa har nyttjats av väldigt 
många och är allmänt uppskattade.  
 
Återkom gärna med en bekräftelse på att ni har mottagit denna skrivelse samt återkoppla med 
ert beslut. 
 
Med vänliga hälsningar,  
 

 




